



## **Dagordning styrelsemöte torsdagen den 24/9 kl. 19:00 Teams**

Närvarande; Börje Westerlind, Lars Petersson, Glenn Ahlstedt, Ingemar Zentio, Anders Jansson, Tobias Knutsson

Frånvarande; Mats Gustavsson, Britta Lindgren anmält frånvaro. Linnea Tysklind (Suppleant) Örjan Strömberg. Niclas Johansson

- 1. Mötets öppnande;** *Börje öppnade mötet och hälsade välkomna*
- 2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll;** *Anders Jansson*
- 3. Godkännande av dagordningen;** *Godkändes.*
- 4. Föregående mötesprotokoll;** *Lars uppläste detta*
- 5. Information från ordförande.**
  - Från Sv. Stövarklubben
    - *Avslag på begäran omprövning ett 4.e avelsråd, med samma motivation som vid 1.a beslutet trots väl skrivna motiveringar i omprövningsbegäran.*
    - *Träffen med AGRIA genomförd, intressant och bra uppslutning. Glenn påtalade att det i redovisningen inte fanns ett enda HD relaterat problem med H*
    - *Möte Hamiltonringen, hänvisning minnesanteckningar.*
- 6. AU-Beslut;** *Inga*
- 7. Kassarapport;** *ingen*
- 8. Inkommande rapporter/ärenden** *intet*
- 9. Rapport från Avelskommittén;** *Inga möten planerade. Info skall skickas till Kjell Norberg som också sitter i avelskommittén rörande avslaget på Tobias.*
- 10. Rapport från medlemskommittén;** *Mats oförändrat läge 932 medlemmar.*
- 11. Rapport från klubbshopen/priskommittén;** *Lagret är f.n. ute i landet.*
- 12. Rapport från rävkommitten;** *Planering TEAMS möte rävhundsuppfödare, rävhundsägare prel. 3/11*
- 13. Redaktionskommittén;** *Tidningen är nästan inskickad för tryck.*
- 14. Uppföljning av beslut;**
  - *Kontaktmän lokalklubbar, med förslag till material för hemsida och tidning. Ett förslag kom upp rörande Hallands stövarklubb.*

- **Medlemsaktiviteter "Mårten", uppfödarträff.** Avelskommittén fick till uppgift att ta fram talepunkter till detta. Först Teamsmöte och därefter ett fysiskt möte, förslagsvis i samband med årsmötet.
- **Uppdrag delegerad från fullmäktige och motion;** Tobias har samlat in namn och förberett vissa namn. Nästa steg skicka ut info till rasföreningarna rörande representanter. Därefter sammankalla rasföreningarna, ta fram underlag för anlag och prov lodjur därefter gemensamt redovisa för Sv. Stövarklubben samt lämna förslag hur implementera.

Representanter för Hamiltonstövareföreningen beslutades att vara: Per Spånberg, Tobias Knutsson och Lars Petersson

- **Landskampen;** Börje redogör för offert, kostnader för föreningen och även för vad som ingår i anmälan. Följer budget. Beslut p 16

**15. Kamperna;** Ingemar redovisar att all information är publicerad och utskickat till lokalklubbarna. **Beslut rörande kamperna:** Hund som bryter med anledning av domarbeslut (skada) skall erhålla omprov.

#### 16. Beslutsfrågor;

- **Beslut offert Östanskär Landskamp; Beslutades enligt offert**
- **Beslut 4.e hund landskamp; Beslutades att Glenn och Petra tar fram ett förslag till styrelsen för beslut.**

**16. Sponsring;** Klassfoder, all logistik är ej klar hur hantera rabatt för medlemmar, Anders löser detta via hemsidan.

**19. Nästa Möte;** Förslag 12/11

#### 20. Övriga frågor;

- PR ansvarig för att få fart på sociala medier/hemsida/ Bra förslag, vi skall försöka att jobba via kontaktmännen om de har lämpliga kandidater.
- Rörande avstängda på Facebook sidan, hur hantera. Principer diskuterades hur hantera. Lars ser över vårt policydokument rörande Facebook gruppen.
- Förtydligande Ställningstagande varg.

#### 21. Mötets Avslutande.

☒ rdförande.

Sekreterare

Justerat

Börje Westerlind

Lars Petersson

Anders Jansson